
 آرمان ملی: تیم ملی فوتبال کشورمان در سومین و آخرین 
دیدار مرحله گروهی رقابت های جام ملت های آسیا به مصاف 

امارات می رود. 
   صحبت های قلعه نویی

امیر قلعه نویی در نشست خبری پیش از دیدار تیم ملی فوتبال 
ایران مقابل امارات اظهار داشت: خیلی خوشحالم که جزو اولین 
تیم ها بودیم که صعود کردیم. بازی قبلی را هم که آنالیز کردیم با 
آماری که داشتیم آمار بسیار خوبی بوده است و ما توانستیم 510 
پاس و مالکیت 70درصدی داشته باشیم. وی افزود: فکر می کنم 
کلاً دو بازی در این تورنمنت بوده که یک تیم حتی به 100 پاس هم 
نرسیده که یکی از آن  بازی ها دیدار ایران ـ هنگ کنگ بوده است. 
تیم ایران حتی به حریف اجازه نداده به 100 پاس برسد. اینکه تیم 
بد بازی کند و این که یک تیم گل نزند دو مقوله جداست. به زعم 
من ما مقابل هنگ کنگ یکی از بازی های خوب مان را انجام دادیم، 
من نمی گویم، آمار این را می گوید، آمار ما بسیار خوب بوده است. ما 
در بازی قبل دو ایراد داشتیم؛ یکی اینکه بعضی از مواقع پاس های 
ساده را لو می دادیم و دوم اینکه کلاً دو موقعیت روی دروازه ما آمده 
کتیکی نبوده است و روی اشتباهات  که هیچ کدام از آنها روی کار تا
فردی و بدشانسی ما بوده است. به زعم من، ما در بازی قبل خیلی 
خوب بازی کردیم، ولی توقع مان این بود که از موقعیت ها استفاده 
کنیم، چون در مراحل حساس تر شاید این قدر موقعیت نصیبمان 
نشود. سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان خاطرنشان کرد: خیلی 
خوشحالیم در بازی دوم جزو سه تیمی بودیم که به مرحله بعد 
صعود کرده بودیم. برخلاف خیلی ها که گفتند گروه آسانی داریم، 

هنگ کنگ و فلسطین در هر گروهی قرار داشتند حداقل 
به عنوان تیم سوم صعود می کردند، این مسأله را بازی ها 

و آمارها نشان می دهد، گروه ایران جزو گروه های سخت 
جام بود. قلعه نویی با اشاره به دیدار تیم ملی فوتبال 

ایران مقابل امارات تصریح کرد: بازی با امارات به نوعی 
که سرگروه مشخص می شود  بازی فینال گونه است، چرا
و امیدهایی برای صعود فلسطین وجود دارد. با توجه 

به استراحتی که تا بازی بعدی مان وجود دارد با تمام 
قوا به مصاف امارات می رویم، امیدواریم علاوه بر نمایش 

خوب نتیجه خوبی هم بگیریم. امارات با تغییراتی که داشته، 
به خوبی پیشرفت کرده است. آدم باید با آمار صحبت کند، آمار 
نشان می دهد امارات با تغییر سرمربی پیشرفت خوبی داشته 
است. امارات در دو بازی قبلی چهار امتیاز گرفته است و امیدواریم 
دیداری انجام دهیم که مردم را خوشحال کنیم، باید ببینیم در 
جریان بازی چه اتفاقاتی می افتد. وی راجع به اینکه علاوه بر ایران، 
تیم های مدعی حداقل یک بازی پرانتقاد داشتند و آیا این مسأله 
به دیر اضافه شدن لژیونرها بازمی گردد یا نه، گفت: انتقاد چیز 
خوبی است و باعث پیشرفت می شود، ولی الآن آمار دادم. وقتی 

تیمی با این آمار بازی می کند، باید از آن انتقاد شود؟ آماری که 
گفتیم خوب بود یا بد؟ ایراد داریم نه اینکه نداشته 

باشیم، در ضربات آخر بی دقت بودیم و جلوی 
دروازه توپ های معمولی را لو می دادیم، 
انتقاد باید صورت بگیرد، ولی تخریب کردن 

فرق می کند، این وسط خیلی ها انتقاد کردند چرا به تورنمنت 
اردن رفتید؟، الآن چهار تیمی که در تورنمنت اردن حضور داشتند 
کجا هستند؟ گفتند چرا به تورنمنت کافا رفتید؟، روز گذشته 
قرقیزستان چیزی نزدیک به 100 دقیقه 10نفره و برخی دقایق 
9نفره بازی کرد، ولی در کشور خودشان با حضور رئیس جمهور 
گران شان پنج گل به این تیم زدیم و چقدر انتقاد شد،  و تماشا
بنابراین، این تورنمنت حقانیت ما را در جاهایی ثابت می کند. 
سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان ادامه داد: ایرادهای مان را 
بازی به بازی برطرف می کنیم، ولی دوستان، سعودی ها بعد از برد 
قرقیزستان چه جشنی گرفتند؟ به ما و بازیکنان اما، حمله شد، این 
تفاوت ها را ببینید و متوجه شوید چه مسائلی هست. غیر از سردار 
آزمون که دیر به ما اضافه شد از بقیه لژیونرها تشکر می کنم که در 
اردو حضور یافتند. خیلی از بازیکنان لژیونر در تیم باشگاهی شان 
بازی و حتی دربی داشتند، احسان حاج صفی و دیگر بازیکنان این 
شرایط را داشتند، ولی کنار 
تیم ملی بودند. بازیکنان 
با همه توان شان بازی 
می کنند. باید تجزیه و 
تحلیل منصفانه داشته 

باشیم. من جزو مربیانی هستم که بازی ها را بردیم و گفتم از بازی 
راضی نبودم. وقتی آمار و بازی را دیدیم بازیکنان خیلی بد نبودند و 
گر موقعیت های مان گل می شد سؤال ها فرق می کرد، با این حال،  ا

چَشم، سعی می کنیم بازی به بازی بهتر شویم. 
   حاج صفی چه گفت

احسان حاج صفی در نشست خبری پیش از بازی ایران مقابل 
امارات در دیدار سوم مرحله گروهی جام ملت های آسیا 2023، 
گفت: خدا را شکر بعد از دو بردی که به دست آوردیم شرایط خوبی 
داریم و صددرصد آماده هستیم. فردا با تیم خوب امارات بازی 
داریم. قطعاً نقاط ضعف و قوت این تیم را آنالیز و از نقاط ضعف این 
تیم خوب استفاده می کنیم و به گل می رسیم. امیدوارم فردا یک 
بازی خیلی خوب از هر دو تیم شاهد باشیم و همه هواداران از بازی 

لذت ببرند و سه امتیاز بازی را بگیریم. 
وی افزود: یکسری کم لطفی ها به ما شده است. خودمان قبول 
داریم که در ضربات آخر کمی کم دقت بودیم. برابر هنگ کنگ 
نزدیک به 70 درصد مالکیت توپ داشتیم و شرایط مان خیلی 
خوب بود، اما در ضربات آخر در این دو بازی کم دقت بودیم. فکر 
می کنم حدود 16 شوت به دروازه حریف زده باشیم. این کار آسانی 
نبود. باز هم می گویم یکسری کم لطفی نسبت به ما در بازی قبلی 

شده است. 
   صحبت حریف

پائولو بنتو در نشست خبری پیش از بازی امارات مقابل ایران 
گفت: برای این مسابقه بازیکنان تا آنجا که می شد ریکاوری کردند، 
بازی قبلی برای ما خیلی سخت بود مخصوصا بعد از اینکه در 
دقیقه 37، 10 نفره شدیم. بازی برای متفاوت گذشت. حالا برای 
تیمی خوب مثل ایران استراتژی متفاوتی داریم. سرمربی 
تیم ملی امارات گفت: ایران قدرتمند ترین تیم گروه ماست. 
یکی از بهترین تیم های آسیاست و ما انتظار داریم که بازی 
سختی مقابل ایران داشته باشیم. ما تا حد توانمان برای 
این دیدار خود را آماده می کنیم و در مسابقه مبارزه 
کرد تا به هدفمان یعنی صعود به مرحله  خواهیم 
حذفی برسیم. وی در پاسخ به سوال خبرنگار که چرا 
ایران تیمی قدرتمند است و کدام بازیکن برای تیم شما 
ک است، اظهار داشت: همان طور که پیشتر گفتم ایران  خطرنا
تیم خیلی خوبی است. ما آنها را خیلی خوب می شناسیم زیرا 
این فرصت را داشتیم 3 بار در 3- 4 سال گذشته بازی کنیم. 
برخی مسابقات رسمی بودند و یک بازی نیز دوستانه بود. 
ایران بازیکنان بسیار خوب و باتجربه ای دارد. برخی از 

آنها در سطوح بالای فوتبال بازی می کنند. 
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آخرین دیدار مرحله گروهی 

امارات؛ سومین حریف دستگرمی ایران! 

روزهای تلخ محرز در قاره سیاه 
را  آفریقا  ملت های  جام  الجزایر  تیم ملی 
خوب شروع نکرده و ممکن است خداحافظی 
گر  زودهنگامی با این رقابت ها داشته باشد. ا
این اتفاق رخ دهد، ریاض محرز کم مقصر نبوده 
است. محرز، بهترین بازیکن الجزایر، این روزها با 
انتقادهای زیادی روبه رو است. الجزایر در بازی 
نخستش در این دوره از رقابت ها مقابل آنگولا به 
تساوی رسید و در ادامه در دیدار با بورکینافاسو 
نیز به تساوی دو بر دو رسید و حالا باید موریتانی 
را شکست دهد تا به دور بعدی راه یابد. الجزایر، 
قهرمان جام ملت های آفریقا در سال 2019 بوده 
است و خیلی ها روی این تیم حساب باز کرده 
بودند. هر چند جمال بلماضی، سرمربی تیم ملی 
، از عملکرد بازیکنش دفاع می کند اما  الجزایر
حقیقت آن است که محرز چندین سال نوری با 

بهترین دورانش فاصله دارد. 

ویژه

ز  ا پس  که  عباس زاده  محمد 
نیم فصل حضور در فولاد خوزستان 
از این باشگاه جدا شد و دوباره 
گشت،  به نساجی مازندران باز
24 ساعت پس از رسمی شدن 
قراردادش با این تیم، راهی آنتالیا 
خ پوشان  شد و در اردوی سر

قائم شهری حضور یافت. 

ملی پوشان فوتبال ایران ظهر 
وز دوشنبه در جلسه فنی در  ر
کمپ باشگاه الریان شرکت کردند 
و نمایش تیم ملی امارات را مورد 
ارزیابی قرار دادند. آخرین جلسه 
تمرینی تیم ملی فوتبال ایران پیش 
از دیدار مقابل امارات هم در کمپ 

باشگاه الریان قطر برگزار شد. 

فیصل الغمدی ستاره جوان 
گل  اولین  عربستان  تیم ملی 
رسمی اش را به ثمر رساند. فیصل 
الغمدی فصل گذشته از بازیکن 
تفاق بود و با درخشش  تیم الا
تحاد عربستان  در این تیم به الا
پیوست و 8 بازی هم در ترکیب 

این تیم پرستاره قرار گرفت. 

ت
شــ

س نو
عک

گشت آنالیز         ستاره جوان   باز

گفتوگو

کارشناس  نادر فریادشیران پیشکسوت و 
گردان  فوتبال کشورمان در خصوص عملکرد شا

قلعه نویی در جام ملت های آسیا صحبت کرد. 
   درباره عملکرد تیم ملی فوتبال ایران در 
دو بازی جام ملت های آسیا مقابل فلسطین 

و هنگ کنگ چه نظری دارید؟
و  فلسطین  مقابل  اینکه  به رغم  تیم ملی 
هنگ کنگ نتیجه گرفت، اما از نظر فنی نقاط 
در  قلعه نویی  امیر  داشت.  زیادی  ضعف 
مصاحبه اش اذعان کرده که می خواهیم مثل 
منچسترسیتی بازی کنیم، اما در این دو بازی 
چیزی از ارائه فوتبال روز دنیا ندیدیم. بازی که 
مقابل هنگ کنگ انجام دادند، فوتبالدوستان 
را نگران کرد. تیم ملی در گروه آسان قرار دارد و 
هر تیمی از لیگ برتر هم در گروه C حاضر بود، 
قطعاً صعود می کرد. باز با این حال ملی پوشان 
فوق العاده بااستعداد ی داریم و آرزو می کنم 
در جام ملت های آسیا که برخی از ملی پوشان 
آخرین تورنمنت شان هم هست، شگفتی ساز 
گر همدل و رفیق  شوند. ستاره هایی داریم که ا
باشند می توانند با دست پُر جام ملت های آسیا 

را ترک کنند. 
    نتایج تیم های ژاپن و کره جنوبی را چگونه 

ارزیابی می کنید؟
 در این دوره از جام ملت ها روی برخی از تیم ها 
برای قهرمانی، خیلی حساب می شد، اما در چند 
روز گذشته نتایج غیرمنتظره ای رخ داد. وقتی 
تیم قدرتمندی مثل ژاپن به عراق می بازد و 
کره جنوبی با اردن مساوی می کند، معلوم است 
همه تیم ها کار کرده اند و در حال رشد و پیشرفت 

هستند. 
    تیم ملی میانگین سنی بالایی دارد!

 جام جهانی را در پیش داریم و برای این 
رقابت های مهم در سال 2026 هیچ آینده نگری 
نشده است. تیم ملی فوتبال ایران 26 نفر را به 
کثر این نفرات  که ا جام ملت های آسیا برده 
گر جای سرمربی تیم ملی بودم 10  پیر هستند. ا
بازیکن رده سنی 20 تا 23 سال را به این رقابت ها 
می بردم و حداقل این نفرات را روی نیمکت 
می گذاشتم. 11 نفر در زمین هستند و 5 نفر هم 
ذخیره که قرار است در طول بازی تعویض شوند. 
چند جوان در تیم ملی و ترکیب حضور دارند؟ 
اما چیزی که می بینیم نفرات جوان تر روی سکو 
هستند. خداداد عزیزی را همه می شناسند وقتی 
از تیم ملی انتقاد می کند، آیا انتقاداتش مبتنی 
بر دشمنی با قلعه نویی است؟ امیر قلعه نویی 
که دارد  گی هایش، بدی و خوبی  با همه ویژ
کنون سرمربی تیم ملی است و باید ببینیم که  هم ا
حرف هایش چیست. با تمام وجودم، احساسم 
و اعتقاداتم، دوست دارم تیم ملی ایران در جام 
ملت ها قهرمان شود، چون دل در گرو ایران 
گر تیم ملی یک بازی را در مرحله یک  دارم. ا
چهارم نهایی ببرد، به جمع 4 تیم برتر آسیا 

صعود می کند. 

فریادشیران:
فوتبال آسیا در حال 

پیشرفت است 

فرگوسن بوکس جهان سه شنبه 
 وارد تهران می شود

فارس:سرانجام پس از هشت ماه رایزنی های 
مختلف توسط مسئولان فدراسیون بوکس 
کشورمان با »خوان باتیستا فونتانیس کیسادا« 
با  اعلام موافقت  از  کوبایی پس  این مربی 
پیشنهاد فدراسیون بوکش ایران قرار است، از 
کشور مکزیک به سمت ایران سفر کند، طبق 
برنامه ریزی های انجام شده و سفر طولانی 
»فونتانیس« او روز سه شنبه از طریق فرودگاه 
شد.  خواهد  تهران  وارد  خمینی)ره(  امام 
»فونتانیس« بیش از 1۸ سال سرمربی تیم ملی 
بوکس کشور تایلند بوده که بیش از 10 مدال 
در المپیک های مختلف برای مردان و بانوان 
کشور تایلند کسب کرده است. بوکس تایلند 
در بازی های آسیایی 15 مدال رنگارنگ کسب 
کرده است و چندین مدال در مسابقات جهانی 
برای بوکس این کشور به دست آورده است. 
تیم ملی بوکس تایلند در بازی های جنوب 
شرق آسیا در سال 1995 موفق به کسب 11 
مدال طلا و عنوان قهرمانی در این مسابقات را 
به دست آورده است. بوکس تایلند در مسابقات 
جام جهانی 1994 موفق به کسب سه مدال نقره، 
سه مدال برنز و عنوان سومی این رقابت ها را 

کسب کرده است. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
فارس: بازیکنان پرسپولیس دیروز در ورزشگاه شهید کاظمی 
زیر نظر کادر فنی به تمرین پرداختند. پیش از شروع تمرین، 
بازیکنان در جلسه فنی حضور یافتند و اوسمار ویرا دقایقی برای 
آنها صحبت کرد. تمرین از ساعت 12:15 دقیقه با گرم کردن بدن ها 
زیر نظر مربی بدنساز تیم آغاز شد. افشین پیروانی و گئورگی 
گولسیانی که با هماهنگی های قبلی با باشگاه به مرخصی رفته 
بودند، از دیروز در تمرینات تیم حضور یافتند. گولسیانی زیر نظر 
مربی بدنساز تیم به تمرینات اختصاصی پرداخت. نبیل باهویی 
دیروز به تمرینات گروهی برگشت و محمد مهدی احمدی نیز به 
دلیل مصدومیت، برنامه های ویژه خود را انجام داد. ملی پوشان 
پرسپولیس هم که در اردوی تیم ملی و رقابت های جام ملت های 
آسیا حضور دارند، از غایبان تمرینات هستند. پاسکاری های 
کوتاه و ترکیبی، تمرینات اختصاصی برای مدافعان و مهاجمان به 
صورت مجزا و فوتبال درون تیمی، بخش های مختلف تمرین 75 

دقیقه ای دیروز بود که زیر نظر کادر فنی انجام شد. 

بیــنالمــلل
جام ملت های 2024

   »یک میلیون و 200 هزار بلیت فروخته شد«، این حرف های 
حمد بن خلیفه، رئیس فدراسیون فوتبال قطر از استقبال بی نظیر 
گران تا پایان دور دوم مرحله گروهی جام ملت های آسیا  تماشا
است. یعنی 15 برابر ظرفیت ورزشگاه آزادی ۸0 هزار نفری در این 
گر بازی های جام ملت های آسیا بوده است. 24  دو هفته تماشا
کنون انجام شده که با این آمار به صورت  بازی در این رقابت ها تا
گر حضور داشته است. رئیس  میانگین در هر بازی 50 هزار تماشا
فدراسیون فوتبال قطر می گوید که در دو بازی قطر و فلسطین در 

جام ملت های آسیا تمام بلیت ها فروخته شد و سکوها پر بود. 
کره جنوبی شانس   تساوی مقابل اردن باعث شد تا 
صدرنشینی را از دست بدهد و سرنوشت گروه را نیز به تیم ملی 
اردن بسپارد. در حالی که بسیاری تصور می کردند کره جنوبی 
از این نتیجه راضی است و برای عدم تقابل با ژاپن، این نتیجه 
، با انتشار  را متحمل شده؛ اما خبرگزاری یونهاپ این کشور
یادداشتی تند یورگن کلینزمن را بابت نمایش ضعیف تیمش 
مؤاخذه کرده است. یونهاپ در این یادداشت با اشاره به نظرات 
کتیک خاصی  کارشناسان نوشته که تیم کره در این بازی تا
، یورگن کلینزمن نه توانست از  نداشت و در یک بازی پرفشار
پیروزی تیمش دفاع کند و نه موفق شد روند بازی را تغییر بدهد. 
همه هواداران تشخیص دادند کلینزمن نسبت به اردن نگاه بالا 
به پایین دارد، این نشان از »ضعف« او داشت. او می خواست 
تکیه بر عملکرد و توانایی فردی بازیکنان داشته باشد. هواداران 
همچنین نگرانی های خود را ابراز کردند، زیرا کلینزمن که برای 
رسیدن به آرزوی دیرینه خود یعنی قهرمانی برای اولین بار در 
64 سال به قطر رفت، عملکرد متزلزلی از بازی دوم نشان داد 

و به سختی از شکست اجتناب 
کرد. کارشناسان بر این باورند 
گهانی کلینزمن که به  که افت نا
خود  مسیر  در  می رسید  نظر 

گرفته است، دلایل فنی و  قرار 
کتیکی دارد و او نتوانسته  تا

تیمش را به خوبی آماده 
یک تورنمنت کند. 

فقط به دنبال قهرمانی در آسیا هستیم! 

، پیش بینی می شد اتفاقات  قبل از اعزام تیم ملی به قطر
خوبی برای این تیم رخ ندهد، چون برای حضور در جام ملت ها 
تصمیمات درستی از سوی سرمربی و رئیس فدراسیون گرفته 
نشد. تصمیم مشترک آنها قهرمانی در جام ملت ها بود و برای 
همین بازیکنان گذشته دعوت شدند تا با یک تیم پیر راهی 
تورنمنت شویم. در حالی که می شد خلأ سال های اخیر را که هیچ 
بازیکن جوانی در تیم ملی بازی نکرد با فرصت دادن به بازیکنان 
جوان پر کرد. بهترین زمان بود تا بازیکنان جوان تجربه اندوزی 
خوبی کنند و آماده بازی های انتخابی جام جهانی و بعد از آن هم 
مرحله نهایی جام جهانی شوند. هدف مان را گم کردیم و فقط 
به دنبال قهرمانی در جام ملت ها بودیم. این هدف خوبی نبود، 
چون چشم خود را بر روی مشکلات بسته بودیم. حذف کردن 
، بزرگ ترین آسیب است که در آینده  بازیکنان جوان و آینده دار
اثرات آن را بر فوتبال ایران خواهیم دید. امیر قلعه نویی با حمایت 
رئیس فدراسیون فوتبال، تیمی را به قطر برده که تنها با قهرمانی 
می تواند جوابگوی مردم باشد. هر نتیجه ای دیگری به دست  آید 
زیر سوال خواهند بود. چون می توانستند با تیمی جوان بروند، 
کسی هم انتظار قهرمانی نداشت، ولی آن تیم جوان، آینده فوتبال 
ما را تضمین می کرد. الان کیفیت بازی تیم ملی در مقایسه با 
سال های اخیر ضعیف تر بوده و تیم بی برنامه و بدون هدف ظاهر 
کتیکی و فنی، تیم ملی عقب گرد دارد.  می شود. در واقع به لحاظ تا
فکر می کنم حضور همزمان سردار آزمون و مهدی طارمی در نوک 
پیکان تیم ملی، تا حدود زیادی مشکلات سرمربی تیم را حل 
کند. البته سرمربی باید پاسخگوی اینکه تیمش نتوانسته رضایت 
طرفداران تیم ملی را فراهم کند باشد. نمی توان این موضوع را 
نادیده گرفت که دیگر تیم ها در تلاش هستند تا فاصله خود را با 
تیم های صاحب نام کم کنند. تیم ها قوی شدند، چون خوب کار 
کرده اند. آنهایی که مدعی نبودند برای بازنده شدن در تورنمنت 
حاضر نمی شوند. آنها آمده اند تا نشان دهند بازنده بودن را 
دوست ندارند. دیگر ترسی از تیم های بزرگ نیست و باید برای 
گر عالی نتیجه  بازی با هر حریفی برنامه داشت. ژاپن یا کره جنوبی ا
نگرفتند، چون در حال استفاده از تعدادی از بازیکنان جوان خود 
در کنار بازیکنان باتجربه هستند. برنامه ریزی حساب شده ای که 
پیش از این اجرا شده و جواب داده است. آنها می خواهند برای 
جام جهانی هم نیمکت قدرتمندی داشته باشند. در تیم ملی 
ایران امید ابراهیمی 36 ساله دعوت می شود و بازی می کند. 
اینجا اجرای کار ایراد دارد. بازیکنانی که سن جام جهانی نخواهند 

داشت نباید به اردوی جام ملت های دعوت می شدند. 

محمداحمدزاده
کارشناسفوتبال

تحاد برای فسخ قرارداد کره بنزما و الا مذا

لطیفی: تیم ملی نسبت به زمان کی روش و اسکوچیچ تهاجمی تر شده است 

کره قریب الوقوع  یک منبع موثق از مذا
با  الاتحاد  فوتبال  تیم  فرانسوی  مهاجم 
مدیران این باشگاه برای فسخ قرارداد میان 
دو طرف خبر داد. نشانه های نارضایتی کریم 
بنزما از وضعیتش در تیم الاتحاد عربستان از 
مدتی پیش مشهود بود و غیبت طولانی او 
در تمرینات این تیم اندک تردید باقی مانده 
درباره تیرگی روابط دو طرف را از بین برد، 
کنون به نظر می رسد که راه برگشتی برای  ا
ترمیم رابطه آنها باقی نمانده است و فابریتزیو 
رومانو خبرنگار ایتالیایی سرشناس حوزه 
نقل و انتقالات نیز این موضوع را تأیید کرده 
است. طبق اعلام رومانو؛ بنزما که تابستان 
سال 2023 از رئال مادرید به الاتحاد پیوست، 

برای حل وفصل مشکلاتش با تیم شهر ریاض 
قرار است با مدیران باشگاه که از او به خاطر 
غیبتش در اردوی تمرینی امارات خشمگین 
کره ای داشته باشد تا بلکه  هم هستند، مذا
راهی برای بازگشتش به فوتبال اروپا پیدا کند 
و در این بین از سه تیم آرسنال، لیون و چلسی 
به عنوان مقاصد احتمالی او یاد شده است. 
بنزما از بدو ورودش به الاتحاد درگیر حاشیه 
بوده است. او ابتدا با نونو اسپریتو سانتو، 
سرمربی پیشین زردومشکی پوشان پایتخت 
اسپانیا اختلاف پیدا کرد و بعد از اخراج او با 
جانشینش مارسلو گایاردو نیز رابطه چندان 
سازنده ای برقرار نکرد، طوری که به بهانه ای 
عجیب از حضور در اردوی تمرینی او پیش از 

شروع پیش فصل دوم خودداری کرده است. 
به نظر می رسید ستاره سابق رئال مادرید به 
بازگشت به فوتبال اروپا امید دارد اما واقعیت 
این است که از میان سه تیمی که نام شان 
برده شده است تنها یکی از آنها ممکن است 
او را به طور جدی بخواهند. لیون تیم سابق 
بنزما، به تازگی گیفت اوربان را برای تقویت خط 
حمله اش خریده است و این در حالی است 
که آرسنال با قاطعیت این موضوع را رد کرده 
است، به این ترتیب چلسی تنها تیمی است 
که شاید در 9 روز باقی مانده از پنجره نقل و 
انتقالات برای جذب بنزما تلاش کند آن هم با 
پیشنهاد قراردادی کوتاه مدت. طبق ادعای 
فابریتزیو رومانو؛ مدیران باشگاه الاتحاد هم 

با قطع همکاری با بنزما مخالف نیستند، اما 
ظاهراً مالکان باشگاه )صندوق سرمایه گذاری 
عام عربستان( ترجیح می دهند که ستاره 
فرانسوی را در عربستان نگه دارند و او را به 
یکی دیگر از تیم های تحت مالکیت شان 
بفرستند. در هر حال با حقوق نجومی که 
بنزما از سعودی  ها می گیرد، بازگشت او به 
اروپا ممکن نخواهد بود مگر با قبول کاهش 
گر در نهایت این اتفاق  چشمگیر حقوق، ا
خ دهد، بنزما پس از جردن هندرسون،  ر
دومین ستاره بزرگی خواهد بود که در کمتر از 
6 ماه از ورودش به لیگ حرفه ای عربستان، 
از تصمیم خود پشیمان می شود و به قاره 

سبز برمی گردد. 

علی لطیفی مهاجم پیشین تیم ملی فوتبال 
برای  قلعه نویی  امیر  کرد،  کید  تأ کشورمان 
جوانگرایی در این تیم زمان نداشته است با 
این وجود تیمش تهاجمی تر از دوره کی روش و 

اسکوچیچ بازی می کند.
   شرایط تیم ملی 

گفت وگو با تسنیم، درباره  علی لطیفی در 
و  آسیا  ملت های  جام  در  ملی  تیم  شرایط 
که از عملکرد تیم ملی در بازی  انتقادهایی 
دوم صورت گرفت، اظهار داشت: از ابتدا به نظر 
می رسید صعود از گروه مان آسان باشد و تیم 
ملی از دو بازی شش امتیاز گرفت و به راحتی 
صعود کرد. همه منتظر هستند تا عملکرد تیم 
ملی را در مرحله حذفی ببینند و بدون شک ما 
در آن مرحله کار سختی خواهیم داشت. وقتی بد 
بازی می کنیم طبیعی است که تیم ملی مورد نقد 
قرار بگیرد و طبیعتاً ایرادهایی داریم که می تواند 

مشکل ساز شود.
   حضور قلعه نویی

که امیر قلعه نویی هدایت تیم  »از زمانی 
ملی را برعهده گرفت ما با تیم های قوی بازی 

نکردیم«، وی با یادآوری این نکته خاطرنشان 
کرد: در دیدارهای اخیر تیم ملی در دفاع فردی 
و تیمی دچار مشکل بوده است. در بازی با 
فلسطین جدا از گلی که خوردیم روی چند 
صحنه در کارهای دفاعی متزلزل نشان دادیم و 
این موضوع بسیار نگران کننده است. در بازی با 
هنگ کنگ نیز این شرایط وجود داشت و اصلاً 

خوب بازی نکردیم.
   میانگین سنی 

مهاجم پیشین تیم ملی فوتبال کشورمان 
همچنین یادآور شد: یکی از مشکلات دیگری 
که در تیم ملی وجود دارد میانگین سنی 
بازیکنان است، البته این موضوع ارتباطی به 
امیرقلعه نویی ندارد، چون او زمان لازم را در 
اختیار نداشت تا جوانگرایی انجام دهد. به 
هر حال ما در این دو مورد با مشکلاتی مواجه 
هستیم و باید روی این ضعف ها کار شود تا در 

بازی های آینده دچار چالش نشویم.
   فاز حمله 

لطیفی با بیان اینکه تیم ملی نسبت به 
گذشته تهاجمی تر شده است، تصریح کرد: ما 

در زمان کی روش فقط دفاع کردن را بلد بودیم 
و در زمان مربیگری اسکوچیچ وضعیت کمی 
بهتر شد، ولی الان تیم ملی تهاجمی تر شده 
است. البته سبک تهاجمی تیم ما با تیم هایی 
مثل ژاپن و کره متفاوت است و تیم ملی بیشتر 

روی ارسال از کناره ها برنامه دارد.
   قهرمانی؟

وی در پاسخ به این پرسش که »آیا ایران 
می تواند قهرمان جام ملت ها شود؟«، گفت: 

به نظر من شانس قهرمانی ایران نسبت 
به ژاپن و دیگر مدعیان کمتر است، ولی 
در فوتبال هیچ چیز قابل پیش بینی 
نیست. ما بازیکنان خوبی داریم و از 
طرفی اتفاقات فوتبال هم می تواند در 

یک تورنمنت تأثیرگذار باشد. ایران 
در آسیا تیمی باشخصیت است 
و همه تیم ها به تیم ما به عنوان 
یک مدعی نگاه می کنند. تیم 

ملی برای قهرمان شدن شانس 
دارد، ولی کار خیلی سختی 

داریم.


